
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA ZARZĄDU MZJ W DNIU 5.12.2022

1. Lista obecności

1. Marta Polaczek – Bigaj

2. Jacek Sas – Wisłocki

3. Ewa Sołek-Kowalska

4. Jagoda Turczyńska

5. Dorota Kaim 

6. Łukasz Wituchowski

7. Piotr Rachwał

8. Ewa Zaręba

Przedstawiciel Komisji Rewizyjnej Krzysztof Koziarowski

Zebranie przeprowadzono w formie videokonferencji.

Przewodniczący: Marta Polaczek-Bigaj

Protokolant: Jagoda Turczyńska

2.  Zarząd omówił sprawy bieżące, m.in. stan zaległości w opłatach składek członkowskich klubów 

3. Przyjęcie nowego członka

Uchwała 1/12/2022

Przyjęcie w poczet członków MZJ klubu KS SN PPT 1907 Zakopane.

ZA: 3

PRZECIW: 3

Wstrzymujący się: 2

Przeważył głos przewodniczącego. Uchwała została odrzucona. Sprawa zostanie ponownie rozpatrzona, jeśli
klub uzupełnieni statut o zapisy związane z sportem jeździeckim. 

4. Regulamin zawodów towarzyskich – omówiono planowane zmiany. Regulamin zostanie uchwalony na
kolejnym zebraniu.

5. Kontrole egzaminów na odznaki jeździeckie.

Uchwała 2/12/2022

Zarząd przyjął wzór protokołu kontroli egzaminów na odznaki jeździeckie.

ZA: 7

PRZECIW: 0

Wstrzymujący się: 1

Zarząd  przedyskutował  kontrole  w  zakresie  zgłaszania  i  przeprowadzania  egzaminów  na  odznaki.
Dotychczasowe kontrole nie wykazały uchybień.

6. Zarząd przedyskutował sytuacje zawodników Kadry Małopolski SRK zakwalifikowanych do Mistrzostw
Świata  w  Dubaju  i  ewentualnego  wsparcia  finansowego  kosztów  wyjazdu.  Sprawa  zostanie
przedyskutowana ponownie po wizytacji managera konkurencji SRK PZJ na miejscu rozgrywania MŚ.



7.  Omówiono  planowane  zgrupowanie  Kadry  Małopolski  w  ujeżdżeniu  z  Wacławem  Pruchniewiczem
planowane na styczeń 2023. Przy okazji zaproponowano organizacje szkolenia licencyjnego dla instruktorów
PZJ.

7. Zarząd omówił kwestie dofinansowania z budżetu MZJ udziału członków Kadry Małopolski w WKKW w
czworobokach szkoleniowych.

Uchwała 3/12/2022

Zarząd podjął uchwałę o dofinansowaniu udziału członków Kadry Małopolski WKKW w czworobokach
szkoleniowych w Facimiechu w dniach 17-18.12.2022.

ZA: 8

PRZECIW: 0

Wstrzymujący się: 0

8.  Zarząd omówił projekt budżetu na rok 2023.

Ze  względu  na  przedłużające  się  obrady  Prezes  zakończyła  zebranie  i  pozostawiła  resztę  tematów  do
omówienia na kolejnym zebraniu, które odbędzie się dnia 12.12.2023 w formie videokonferencji


